



MAC приложение “AMT Pangaea CP PA”

Компания AMT Electronics выпустила Beta версию MAC приложения “AMT Pangaea CP PA” (версия с эмуляцией "оконечника" гитарного усилителя).

Приложение позволяет интерактивно управлять модулем AMT CP-16M и осуществлять его настройки с помощью компьютера.

Порядок установки приложения:

1. Скачайте файл архива в формате .zip.
2. Разархивируйте файл.
3. Подайте питание на отладочную плату от источника питания 9..12VDC
4. Подключите отладочную плату к компьютеру с помощью USB кабеля.
5. Для установки приложения откройте архив "**PangaeaCPPA.dmg**".
6. В появившемся окне - откройте приложение "**PangaeaCPPA**".



MAC application “AMT Pangaea CP PA”

AMT Electronics Company released a Beta version of a MAC application “AMT Pangaea CP PA” (the version with emulation of the power amplifier).

The application lets you to interactively control AMT CP-16 module and make necessary settings with the use of MAC.

The application's installation instructions:

1. Download the archive file .zip.
2. Unzip the file.
3. Power on the Evaluation board with an AC/DC power adaptor (9-12VDC minus center)
4. Connect Evaluation Board via USB cable to a computer.
5. To install the application, open the archive "**PangaeaCPPA.dmg**".
6. In the window that appears, open the application "**PangaeaCPPA**".